




























































Saksbehandlarkurs 

medeksamen 

monstrere kunnskap om kva 
lov ar og paragrager ein må slå 
opp i for å gje svar på ulike 
spørsmål, og kjennskap til ar
beidsmiljølov, personalforvalt
ning og rekneskapssystem vart 
og testa. 

Det femte saksbehandlar
kurset i vegvesenet vart av
slutta i februar etter eit halvt år 
med regelmessige samlingar. 
Dei 24 deltakarane var med på 
i alt 6 samlingar over 2-3 dagar. 
Samlingane omfatta 84 under
visningstimar og mellom des
se hadde ein gruppearbeid 
med i alt omlag 30 timar. I til
legg kom heimeoppgå ver og 
sjølstudiar. 

Nytt med dette siste kurset 
var at deltakarane gjekk opp 

til ein individuell 5 timers 
eksamen. 

Hovudoppgaven her var ein 
konkret forvaltningssak som 
kandidatane skulle ta stilling til 
og gjere framlegg om vedtak. 
Det vart satt krav både til 
skjønn og lovkunnskap, sam
stundes som meir formelle si 
der som formuleringsevne og 
kunnskap om handsamings
reglar og organ heller ikkje 
vart neglisjert. Ellers fekk kan
didatane rikeleg høve til å de-

Alle klarte seg bra igjennom 
prøven, og det var ein sams 
oppfatning at kunnskapskrava 
var rimelege, men at tida vart 
knapp. Dei fleste sat til siste mi
nutt og det var ikkje fritt for at 
lufta vart litt tung og klam mot 
slutten. Og då smakte det jo ek
stra godt å kunne slå seg litt 
laus om kvelden i den hyggje
lege atmosfæren på Solstrand. 

Nye 
0 

oppgaver 
for 
verkstadene 

Verkstaddrifta er i ferd med å 
orientera seg mot nye oppgåver i 
tillegg til reint vedlikehald og re
parasjonsarbeid på maskinane. 
M.a. vil oppgåvene på elektrosi
da auke i åra som kjem - men
også oppbyggingsoppgåver som
sveising av stålkonstruksjonar til
ferjekaier m.v. er blant dei opp
gåvene som er nærliggjande; -
ved å nytta ledig kapasitet får ein
ofte rimelege og gode løysingar.

Her er Gunnar Rogne og Ola 
Kreken på Vegsentralen i Rådal i 
gang med å sveisa saman ein buf
ferkonstruksjon til ferjekaien på 
Valestrand. 
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Frå side 4 

Databasert ... 

Det har tatt maskinavdelinga 
nærare to års tid å koma fram til eit 
EDB-system dei trur seg tjent 
med. Det største problemet i den
ne perioden har vært å avsetje 
nok tid til systemplanlegging og 
samarbeid med systemleveran
døren, Offshore Computer Servi
ces (OCS) på Kokstad. 

- Sjølv om framdrifta difor har
vore svakare enn vi hadde forut
satt, har det vorte lagt ned svært 
mykje arbeid i prosjektet frå dei 
to som i hovudsak har drive med 
det. Utgangspunktet for prosjek
tet var eit ferdig system som var 
utvikla for offshore-industrien, 
men vi har etter kvart fått til så 
mange endringar i systemet at re
sultatet har vorte eit system som 
svarar til dei sære19.ne tilhøva for 
vegvesenet, seier Asmund, som 
og let vel over samarbeidet med 
datafirmaet. 

Låge kostander 
Kostnadene i systemutviklings

fasen har vore rundt 300.000, eige 
arbeid iberekna. Av dette har 
Vegdirektoratet betalt 100.000 til 
prøveprosjektet. 

I tillegg kjem utgifter til registrer
ingsarbeid og datautstyr. 

Kostnadene med dette prosJek
tet må kunne karakteriserast som 
nmelege Det har vist seg at be
driftar som har innført slike sy
stem i vedlikehaldsstyringa, ofte 
har betalt milhonar for system av 
tilsvarande kvalitet. Erfaringane 
tyder og på at den løysinga Hor
daland har valt - å basera seg på 
eit ferdig system som ein tilpasser 
tnnn for trinn, fell rimelegare enn 
å utvikle systemet heilt på eige 
hand eller få det «skreddersydd» 
frå systemleverandøren. 
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Siste om røyking: 
Nå oppfordres flest mulig til 
å røyke mest mulig for å 
avhjelpe knsen i folke
trygdens budsJett i den eldre
bølge som nå forventes. 

Pater Familias 

Personalnytt 
Nye medarbeidarar 

Rune Solheim 
Andreas Østlund 
Arne Stusdal 
Olav B. Aga 
Ole Rune Svingen 
Øyvind SelJestad 
Kåre Viveli 
Jan Egil Juvik 
Reidar Kleiveland 
Helge Ramberg 
rand Klafstad 
Christ. Austrheim 
Arnfinn Tesdal 
Sigmund Bøe 
Inge Waage 
Dag A. Haugland 
Helge Nordtvedt 
Kjell Høysæter 
Aud W. Berntsen 
Ingrid Dagestad 
Lasse Austestad 
Glenn 0. Kolberg 
Anneli Øvrebø 
Steinar Sævdal 
Turid Klementsen 
Rune Solemdal 
Ståle Holmås 
Randi Diønne 

I Endringar 

Odd Hauge 

I Slutta 

Arvid Andresen 
Tor M. Birkeli 
Sveinung Hovland 
Øystein Kolaas 
Martm Sørensen 
Lars Taraldsen 
Kåre Dahle 
Marianne Rød 
Jon Thomassen 

50 år 

Kirsten Kårbø 
Torgeir 'rislevoll 
Odd Steme 

oppsynsmann 
oppsynsmann 
fagarb. 
spes.arb. 
spes.arb. 
spes.arb. 
spes.arb. 
spes.arb. 
spes.arb. 
spes.arb. 
spes.arb. 
fagarb. 
spes.arb. 
spes.arb. 
spes.arb. 
spes.arb. 
spes.arb. 
spes.arb. 
kontfullm. 
kontfullm. 
konUullm. 
kont.fullm. 
kontfullm. 
kontfullm. 
kontfullm. 
mek. m.fagbr. 
mek. m.fagbr. 
kont.fullm. 

oppsynsmann 

oppsynsmann 
oppsynsmann 
oppsynsmann 
oppsynsmann 
vegmeister 
oppsynsmann 
oppsynsm.ass. 
oppsynsm.ass. 
oppsynsm.ass. 

Søfteland 
Fitjar 
Voss 

anlegg 
anlegg 
nordre distr. 
indre distr. 
indre distr. 
indre distr. 
indre distr. 
midtre distr. 
indre distr. 
midtre distr. 
midtre distr. 
midtre distr. 
søndre distr. 
søndre distr. 
søndre distr. 
søndre distr. 
søndre distr. 
oljegr. 
anlegg 
anlegg 
anlegg 
anlegg 
anlegg 
anllegg 
anlegg 

maskin 

anlegg 
anlegg 
anlegg 
distr.lab 
vedlikeh. 
anlegg 
vedl.h. 
anlegg 
anlegg 

FØDD 
1610.\36 
09.02.37 
25.03.37 



50 år 

Johannes Røen 
Oddvar Aarevoll 
Ane S. Bjugan 
Karl T. Pharo 
Jan Johannesen 
Jan Ahlsen 

60år 

Ragnvald N. Berland 
Hermann Svåsand 
Bjarne Johan Mo 
Alv Nilsen 

Årland 
Loddefjord 
Odda 
Mathopen 
Knarrevik 
Røldal 

Rossland 
Jondal 
Modalen 
Tysse 

05.04.37 
06.04.37 
15.04.37 
21.05.37 
13.06.37 
25.06.37 

Olav Bakke 
Kristine Lekve 
Gunnvald Søreide 
Sverre Borge 

Ytre Laksevåg 
Rådal 

18.02.27 
19.02.27 
27.03.27 
28.03.27 
18.04.27 
12.05.27 
16.05.27 
25.05.27 
26.05.27 
06.06.27 
09.06.27 
21.06.27 
24.06.27 

Storebø 
Haus 

Kåre Birkeli Rådal 
Odd Furebotten 
Arne Sværen 
Donald Pedersen 
Sigurd Asen 

Solheim 
Eikelandsosen 
Søreidgrend 
Uskedal 

Pensjonistar 

John Brekke, Birger Fenne, Hans Haug, Asbjørn Hauge, Gunnar Hel
le, Monrad Knarvik, Ivar Kårdal, Sverre Sjøtun, Sverre Skatun, Hen
rik Tveit, Anfinn Trellevik, Lars A. Vinje. 

Takk 

Eg takkar Hordaland vegkontor 
for blomehelsinga til min 
60-årsdag.
Helsing Ragnvald Herland,
5112 Rossland

Takk for blomehelsinga tll min 
60-års dag.
Helsing Alv Nilsen

Det var gildt å få helsing og blo
mar frå Hordaland vegkontor til 
min 60-årsdag. Plantene i blome
korga er enno i god trivnad og 
ser ut til å overleva. Takk for at 
de hugsa dagen min. 
Helsing Norvald Breivik 

Takk for blomane til min 
50-årsdag.
Helsing Rasmus Veland

Minneord 

om 
maskininstruktør 

Ragnvald 
Hatlelid 

(30 01.29 - 24.08.86)

Vår maskininstruktør Ragnvald 
Hatlelid døydde brått og uventa 
den 24. august i fjor, berre 57 år 
gama!. Haltelid vart tilsett i no
vember 1945 og hadde altså vore 
over førti år i vegvesenet si !ene
ste då han gjekk bort. Stillinga 
som maskininstruktør fekk han i 
byrjinga av 70-åra, og før dette 
var han m.a. gravemaskinførar. 

Os kyrkje var fullsett ved grav
ferda; mange var dei - både ve
ner, kjende og kolleger, som ville 
gjeva han si siste helsing. Ar
beidskameratane ved Rådal veg
sentral la ned krans på båra, og vi 
bringer her helsinga deira: 

Kjære Ragnvald 
Me er samla her i Os kyr kje 

for å seia takk og far-vel til vår 
gode arbeidskamerat gjen
nom mange år. Det var alltid 
smil og ein frisk vind der du 
var; ditt gode humør og din 
lette måte å vera på verka på 
oss alle. Me vart i godt humør 
når du kom innom for å slå av 
ein prat i kvardagsstrevet. 

Frå arbeidskameratane i 
Rådal vert desse blomane 
lagt på båra di med takk for 
godt samarbeid. Fred med 
minnet ditt. 

Redaksjonen seier seg leie for at 
denne helsinga kjem først no 
grunna forsinka utgJeving a� 
bladet. 
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MASSEKORSBÅND 

Returadresse: 

Hordaland vegkontor 

Postboks 3645 

5033 Fyllingsdalen 

Utgitt av: Hordaland vegkontor, postboks 3645, 5033 Fyllingsdalen 




